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Pan
Bartłomiej Dyba-Bojarski 
Radny
Rady Miejskiej w Łodzi 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego złożoną w dniu 
15 grudnia br. wyjaśniam, że przebudowa ul. Legionów w ramach 
Rewitalizacji Obszarowej Centrum Łodzi prowadzona jest w bardzo trudnych 
warunkach terenowych ze względu na ścisłą zabudowę i wąski pas drogowy, 
w którym zlokalizowana jest cała miejska infrastruktura techniczna 
(tramwajowa, drogowa, wodociągowa, kanalizacyjna, elektryczna, itp.). 

Jednostka nadzorująca roboty nieustannie zwraca uwagę 
wykonawcy, by przestrzegał norm obowiązujących dla tego typu inwestycji, 
jednak ze względu na dynamikę prowadzonych robót nieuniknione 
są problemy z wytyczaniem stałych ciągów, po których mogą poruszać się 
piesi. 

                                                                                                   Wojciech ROSICKI




